



Puheenjohtaja: Aleksi Talsi

Sihteeri: Alexia Leimu

Paikalla:

Aleksis Talsi

Alexia Leimu

Johanna Rantanen

Ilona Rahnasto (poistui kohdassa 8.6 ja palasi kohdassa 9.2)

Jessica Mason (poistui kohdassa 9.4)

Antti Tolppanen

Sini Leskinen (poistui kohdassa 12.2 ja palasi kohdassa 12.3)

Joel Lappalainen

Veera Vimpari

Kaarlo Kock (poistui ja palasi kohdassa 9.2)

Niklas Hellström (poistui kohdassa 9.2)

#### **1. Kokouksen avaus**

Avattiin kokous ajassa 16:16.

#### **2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**

Kokouskutsu on lähetetty ajoissa, ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä. Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

#### **3. Pöytäkirjantarkastajien valinta**

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Veera Vimpari ja Joel Lappalainen.

#### **4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen**

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys seuraavin muutoksin: lisättiin kohta 15.3 Aalto SCI -sähköpostit ja 16.1 Julkkudiilit, sekä siirrettiin muita kohtia vastaavasti.

#### **5. Ilmoitusasiat**

Antti toi kokoustarjoiluiksi luumutomaatteja ja pikkupullia sekä keksejä.

Postissa tuli kiltalehdet Ruutiset, Juopuu sekä Kvantti, sekä AS:n ja MK:n hallituskuvat. Lisäksi tuli kolme kirjettä phuksijäynäjoukkueilta.

#### **6. Hyväksyttävät laskut**

Laskut:



Saaja	Summa	Perustelu	Päätös
AYY	48,72 €	Jämeräntaival 1 -varaston maksu	Hyväksyttiin

Rahankäyttöselvitykset:

Saaja	Summa	Perustelu	Päätös
Ilona Rahnasto	28,70 €	Safkaa nettisivujäbille suunnittelusessioon ja AMS-vuosijuhlat	Hyväksyttiin
Aleksi Talsi	5,00 €	Kokoustarjoilut 12/2016	Hyväksyttiin
Joel Lappalainen	64,03 €	Kahvia ja teetä Olkkarille	Hyväksyttiin
Aleksi Taipale	25,61 €	Lightning Talks -tarjoilut, kandi-alumnilounas sekä Vesa Kantola: elokuva-analyysi -tapahtuma	Hyväksyttiin
Reetta Arokoski	10,99 €	Muistinnollaus-vujulahja	Hyväksyttiin

## 7. Mitä kuuluu? -kierros

Niklas: Tuli tänään 6:30 lennolla Suomeen, oli siisti reissu. Tänään pitäisi tehdä tuta studio -työ loppuun, niin kuin vissiin aika monen täällä.

Johanna: Tuli eilen myöskin aamulennolla Espanjasta, oli hyvä reissu. Ehkä kohta alkaa olla taas kartalla kouluhommissa.

Ilona: Hyvää, ei muuta tällä hetkellä.

Jessica: Hyvää kuuluu, tänään ollut paljon sitsijärkkäilyjä.

Antti: Pääsiäisloma oli outo, koko ajan mietti mitä pitäisi tehdä. Nyt takaisin hommiin.

Sini: Oli kiva pääsiäinen. Ei tehnyt kouluhommia, joten nyt ahistaa.

Joel: Tuli kipeeksi pääsiäislomalla. Nihkeetä, koska piti tehdä hommia, ja nyt pitänyt ottaa niissä kiinni. Nukkui hyvin viime yönä, 5/5.

Veera: Ihan hyvää kuuluu, on saanut nukuttua hyvin ja palautunut vihdoin risteilystä.

*Kokoustauko ajassa 16:33.*

*Palattiin tauolta ajassa 16:45.*

Kaarlo: Vähän niinku hommii kesken tälläkin hetkellä. Hyvin menee.



Aleksi: Koulukiireet hellitti, loma meni esseitä kirjoitellessa. Wappua kohti enemmän kiltahommia.

Alexia: Stressaa, koska dediksiä on niin paljon.

## 8. Talous- ja hallintoasiat

### 1. Hallituspalautteen läpikäynti

Käytiin läpi tilastot hallituslaisten antamista palautteista. Yleisesti vastaukset olivat positiivisia, hallitushommiin oltiin tyytyväisiä.

Keskusteltiin, että nähtäisiin vapaa-ajalla hallituksen kesken kevään loppuun ja kesän aikana.

### 2. AYY:n yhdistysilmoitus ja toiminta-avustus

Aleksi hoitanut yhdistysilmoitusta ja toiminta-avustuksen hakua, ne alkavat olla valmiita.

### 3. Uudet jäsenet

Ei ole tullut uusia jäsenhakemuksia menneellä viikolla.

### 4. Sähköinen rahankäyttöselvitysjärjestelmä

Prodekon rahastonhoitaja luvannut auttaa Niklasta asian hoitamisessa. Tavoitteena on, että järjestelmä saataisiin valmiiksi ennen wappua.

### 5. Toimareiden kuulumiset (Vuosisuhlatirehtöorit, VujuTMK, Namutäti, OTMK)

Vujutirehtöoreille kuuluu hyvää, Namutädin kanssa ja OTMK:n kanssa ei ihmeempiä. Aleksi ja Sini tapaavat vujutirehtöoreja ensi viikolla.

### 6. Mitä muuta tuli tehtyä?

Keskusteltiin Olkkarille hankittavasta "namupuhelimesta", Niklas käy lähiaikoina ostamassa prepaid-liittymän.

*Ilona poistui ajassa 17:01.*

## 9. KV-asiat

### 1. KV-sektorin kuulumiset

Hyvää kuuluu.

### 2. SCI:n KV-tapaaminen

SCI:n KV-tapaamisessa on tullut esille, että tänä vuonna ei tehdä KV-opiskelijoille Survival Guideja. Sovittiin, että siihen budjetoitu summa voidaan käyttää muussa kv-toiminnassa.



*Ilona palasi ajassa 17:03.*

*Niklas poistui ajassa 17:03.*

KvTMK on kysellyt orientaatioviikon torstaina KV-opiskelijoille järjestettävälle Teekkarielämää-luennolle jotakin hallituslaista kertomaan opiskelusta. Jessica selvittelee vielä lisää, millaista sisältöä kaivataan.

*Kaarlo poistui ajassa 17:04.*

*Kaarlo palasi ajassa 17:05.*

### **3. Toimareiden kuulumiset (KV-phabu)**

Ei kummempia.

### **4. Mitä muuta tuli tehtyä?**

Joel ilmoitti tiedoksi kaikille, että kaikkiin syksyn tapahtumiin KV-opiskelijat ovat tervetulleita. Veera ilmoitti että DADA ry:n kanssa on alustavasti mietitty yhteisiä sitsejä KV-opiskelijoille.

*Jessica poistui ajassa 17:11.*

## **10. Tapahtumat**

### **1. Wappusitsit- ja sillis 14.-15.4.**

Sitsit tulee. Sillis tulee. Silliksellä on myös ohjelmanumero ja kaikkea jännää. Antti ilmoitti että Reaktor on kysellyt, mitä oheishärpäettä he voisivat tuoda sitseille.

### **2. Kaljakroketti 16.4.**

Ilmo ei sujunut ihan odotuksien mukaisesti, mutta asia on nyt hoidossa. Vielä pitäisi hommata paikalle tuomarit.

### **3. WappuAalto 20.4.**

WappuAallosta oli tullut mailia, toivottiin hallituksesta rastinpitäjiä tapahtumaan, sovitaan ne myöhemmin.

### **4. PreWappu-sitsit 23.4.**

Ilmo on täynnä. Järkkäilyissä ei sen kummempaa, tällä hetkellä Antti on hallituksesta ainoa sitsaamaan ilmoittautunut, muut ovat töissä keittiössä.

### **5. Toimareiden kuulumiset (Lukkarimestari, Lukkarit, PikkuIE)**

Kaarlo näki Mikon eilen, hyvää kuulunee, samoin lukkareille. PikkuIE:lle



kuuluneet myös ihan hyvää, ovat hyvää jengiä ja heillä on hyvä meininki.

**6. Mitä muuta tuli tehtyä?**

-

**11. Yrityssuhteet**

**1. Sopimukset ja tapaamiset**

Reaktorin soppariin on saatu nimet alle. Accenturen kanssa hommat ovat edenneet, he hyväksyivät sopimusehdotukset. Myös CS5:n kanssa ollaan sopimassa diiliä. Myös excuja on luvassa.

**2. Toimareiden kuulumiset (Rekrymestari, Excumestari, Marathoonarit, TEK-kiltayhdyshenkilö)**

Toimareilla menee hyvin, rekryviestejä paukkuu. Marathoonarit ovat olleet jo yhteydessä erinäisiin paikkoihin.

**3. Mitä muuta tuli tehtyä?**

-

**12. Opintoasiat**

**1. Opintosektorin kuulumiset**

Viime aikoina on ollut hiukan hiljaisempaa. Ensi viikolla tulossa pari kokousta; opintoneuvoston kanssa sekä tapaaminen liittyen Oodin poistamiseen vuoden lopussa. Huomenna luvassa SCI:n halloped-tapaaminen.

**2. Aallon YT:t**

Johanna ja Alekski ovat suunnitelleet koulutusneuvostossa esitettäviä kalvoja. Samaa settiä käytettäisiin Marin ja Laurin tapaamisessa.

*Sini poistui ajassa 17:29.*

Myös tapaamisia esim. Kauppiksen ja ARTSin kanssa aletaan sopia koskien viestinnän kurseja.

**3. Proffakahvit 5.4.**

Tapahtuma on ensi tiistaina. Johanna laittaa asiasta muistutusmailia. Muistutettiin, että kaikki hallituksesta osallistuvat.

*Sini palasi ajassa 17:31.*

**4. Abimarkkinointi-workshop 5.4.**



Workshop on tulossa. Kaikki hallituksesta ovat sinne tervetulleita.

**5. AVP-lounas 11.4.**

Lounaasta tuli hallitukselle mailia. Palataan asiaan.

**6. Fuksivartit**

Osallistujia oli vähänlaisesti. Johanna ehdotti, että Fuksivartit voisi jatkossa lisätä phuksipistekorttiin, jotta osallistujia olisi enemmän. Mietittiin, miten konseptia voitaisiin jatkaa, pitäisikö esimerkiksi olla yleinen ilmo kiltalaisille tai tupsuille.

**7. Toimareiden kuulumiset (PizzaOravat, Abivastaava)**

PizzaOravilla on kiireistä, eivät ole tehneet kummempia. Abivastaava hoitaa hommiaan.

**8. Mitä muuta tuli tehtyä?**

Loppukevät menee YT-tilannetta selvitellessä.

**13. Phuksiasiat**

**1. Phuksisektorin kuulumiset**

Yöjäynähakemusten deadline on tiistaina, Joel ja Antti hoitavat asiaa.

**2. Club X**

Suurin haaste järjestäjille on ollut se, että Hukkaputki on samana päivänä. Lippujen kampusmyynti on tyypilliseen tapaan ollut varsin hitaanlaista. VIP-pöytiä on myyty muutamia. Lisäksi sponsoreita on tullut lisää, myös tuotelahjoituksia on saatu.

**3. Phuksiopas**

Phuksiopas tulee. Joel laittaa linkit vanhoihin oppaisiin ja ohjeistukset Aleksille, Antille ja IE:lle. Deadline on kuun lopussa, juuri ennen wappua. Lisäksi toukokuun kahden ensimmäisen viikon aikana otetaan oppaaseen hallituskuva.

**4. Ethana-haalarimerkki**

Vili on kysellyt, voiko killan kautta hoitaa Ethana-haalarimerkkien hankkimisen. Merkistä on jo olemassa luonnos, ja niitä olisi tarkoitus tilata noin 200 kappaletta. Todettiin, että merkkejä on ok hankkia killan kautta, mutta hankitaan mieluummin vähemmän (esimerkiksi 100) alkuun.

**5. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, Wappupupunubu, Hercules & Xena)**

Joelilla oli Nooran kanssa miitti orientaatioviikosta. Wappupupunubu ollut kipeänä. Herculeksella & Xenalla ei kummempia.



## 6. Mitä muuta tuli tehtyä?

-

## 14. Ulkosuhteet

### 1. Ulkosuhteiden tilanne

-

### 2. Metrocrawl

Huomenna on Metrocrawl. Sini ja Veera ovat olleet medialaisten kanssa suunnittelemassa haalarimerkkiä tapahtumaan.

### 3. Kaljakroketti

Käsiteltiin kohdassa 10.2.

### 4. Wappulaiva

Sini on keskustellut asiasta Fyysikkokillan kanssa. August on kiinnostunut sponsauksesta.

### 5. Athene Angels

Aleksi ja Sini olivat tapaamassa Aria ja Hannaa, oli hyvä miitti. Perustamiskokous on tulossa, ja mailia vanhempainyhdistyksestä on lähetetty kaikille kiltalaisille.

### 6. Vuosijuhlaedustukset

Edustukset ovat kunnossa.

### 7. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Alumnisuhdevastaavat)

Hyvää kuuluu.

### 8. Mitä muuta tuli tehtyä?

Sini on suunnitellut kevätkarkeloita muiden SCILäisten kanssa. Tapahtuma on maanantaina 18.4. Design Factoryllä.

## 15. Tiedotusasiat

### 1. Sosiaalinen media

Ilona puhunut Aleksin kanssa, että kokouksessa voitaisiin katsoa aina tulevat tapahtumat ja sopia jo etukäteen päivitysten tekemisistä Instagramiin ja Facebookiin. Huomisesta Metrocrawlista on tulossa päivitys. Myös Twitter otetaan lähiaikoina käyttöön erityisesti yrityspuolella.



**2. Hallitusjulistte koulun henkilökunnalle**

Asia hoidettu.

**3. Aalto SCI -sähköpostit**

Alexia ja Ilona kyselivät, meneekö SCInfo-mailit kaikille SCI:n opiskelijoille. On epäselvyyttä, koska kaikki kiltalaiset eivät ole saaneet maileja. Johanna selvittelee asiaa.

**4. Uudet nettisivut**

Pekka ja Olli ovat luvanneet tehdä sivut valmiiksi toukokuun loppuun mennessä

**5. Kukka**

Wappukukka avautuu huomenna. Viime aikoina Alexia on hoitanut asiaa eteenpäin Ilonan ja Marin avustuksella. Kaikille päiville on jo luukku vähintään mietitty, minkä lisäksi on varalle tulevia juttuja, mutta uudet luukut ovat tervetulleita.

**6. Toimareiden kuulumiset (CTO, Tietskarijengi, Valokuvaaja, Info.fi-vastaava, Kukan toimitussihteeri, Kukan toimittajat, Kukan taittajat, Historioitsija)**

Ei kummempia.

**7. Mitä muuta tuli tehtyä?**

-

**16. Muu toiminta**

**1. Julkkudiilit**

Menneellä viikolla annettiin lupa, että Athene lisätään Julkun diililistaan.

**2. Kahvikuppigate**

Antti linjasi, että kahvikuppitilanne Olkkarilla on ollut menneellä viikolla ok. Myönnetään skumppa tältä viikolta.

**3. Kiltatuotteiden tilaus**

Antti on edennyt asiassa, lähettänyt tarroista tarjouspyynnön.

**4. Hallitushärpäke**

Alexia ja Ilona eivät ole miettineet härpäkkeitä edellisen kokouksen jälkeen. Todettiin, että henkselit ovat vahva vaihtoehto. Katsotaan lisää ensi kokoukseen. Ilona lisää kyselyn hallitushärpäkkeistä Facebookin hallitusryhmään.

**5. Sakkojen päivitys**





Ei uusia sakkoja.

**6. Seuraavan kokouksen pullavuoro**

Seuraavan kokouksen pullavuorossa on Alexia.

**7. Pöytäkirjojen tarkistukset**

Alexia muistuttelee.

**17. Muut esille tulevat asiat**

Ei muuta.

**18. Seuraava kokous**

Seuraava kokous doodlataan.

**19. Kokouksen päättäminen**

Päätettiin kokous ajassa 18:11.

Pöytäkirjantarkastajat:

---

Veera Vimpari

---

Joel Lappalainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

---

Aleksi Talsi

---

Alexia Leimu